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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz Magyar Polgári Szövetség

Képviselöcsoportj a

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökken a művese kezelésre fordítható kiadások összege a 2006 . Évi költségvetésben? "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi
minisztehez . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A költségvetés 2006 .évi tervezete a művese-ellátások finanszírozására a 2005 . évi előirányzat
98,9 %-át tartalmazza . Ez - a nemzetközi és hazai szakmai körök által is elismert évi 6-8 %-
os dialíziskezelés szám növekedést figyelembe véve - a kezelési díjtétel 8-10 %-os nominális
csökkentését jelenti . A hazai művese ellátás történetében talán először fordul elő, hogy a bázis
időszakhoz képest az előirányzat csökken, annak ellenére, hogy az esetszám várhatóan a
jövőben is növekszik .

Várom megtisztelő válaszát .

Ors á~ y .lés" Hivatala
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2005 . november 2 1 .

Nagy Kálmán

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

